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Προς τον Υπουργό Υγείας κ. Άδωνι Γεωργιάδη 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Θέμα: Ποιοι δεν θέλουν την εναέρια διάσωση; 

 

Κύριε υπουργέ, 

 

 Όπως και εσείς γνωρίζετε και εγκρίνετε, από τις 3 Απριλίου 2025, μετά από δωρεά του Βελέντζειου 

Ιδρύματος, υπάρχει στην Πάρο  διαθέσιμο ελικόπτερο για αεροδιακομιδές ασθενών με το κατάλληλο, 

εξειδικευμένο, ιατρικό προσωπικό, όπως επίσης και με τον απαιτούμενο ιατροτεχνολογικό εξοπλισμό. Τον 

τελευταίο μήνα, από το νησί της Πάρου, το συγκεκριμένο ελικόπτερο έχει χρησιμοποιηθεί μόνο για 5 

αεροδιακομιδές, ενώ 15 έχουν γίνει με  πτητικά μέσα του ΕΚΑΒ και 47 διακομιδές με πλωτά μέσα. 
 

Στην ήδη καθυστερημένη εφαρμογή της πρωτογενούς αεροδιακομιδής του μηχανισμού «Θεοφάνης Ερμής 

Θεοχαρόπουλος», που η Πλεύση Ελευθερίας έχει τονίσει με 9  παρεμβάσεις στην ολομέλεια, 13 παρεμβάσεις 

στις επιτροπές Κοινωνικών Υποθέσεων και Παραγωγής και Εμπορίου και με 2 σχετικές επίκαιρες ερωτήσεις, 

διαπιστώνεται δυσκολία εφαρμογής και σε αυτή την εξαιρετική πρωτοβουλία. Απαξιώνεται η διαθεσιμότητα 

πτητικών μέσων που βρίσκονται σε ετοιμότητα στις πολύπαθες Κυκλάδες και μάλιστα πολύ κοντά σε 

περιστατικά που χρήζουν άμεση αεροδιακομιδή. 

 

 

ΕΡΩΤΑΣΘΕ: 

α) Για ποιους λόγους έγιναν οι 15 αεροδιακομιδές με ελικόπτερα του ΕΚΑΒ και οι 47 διακομιδές με 

πλωτά μέσα και πόσο κόστισαν; 

 

β) Πόσα από αυτά τα περιστατικά θα μπορούσαν με τη συνεργασία του συνοδού ιατρού του ελικοπτέρου 

και του ΕΚΑΒ, να έχουν κατευθυνθεί άμεσα στην κατάλληλη υγειονομική μονάδα ώστε να μην χαθεί 

πολύτιμος χρόνος με κίνδυνο την υγεία ή ακόμη και τη ζωή των ασθενών; 

 

 

Αθήνα 19.5.2025 

 

 

Γεωργία Κεφαλά 

Βουλευτής Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών  
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